







(MOB)

DAY 2 CHENGDU - JIUZHAIGOU

(B/L/D)

- Die Xi Lake
- Songpan Ancient Town City Wall (Outlook)

## DAY 3 JIUZHAIGOU

(B/L/D)

- Jiuzhaigou Scenic Area (Included Eco-Friendly Car)

  - Shuanglonghai Waterfall (New scenic spot) Shuzhenggou (Nuorilang Waterfall, Shuzheng Qunhai) Rize Ditch (Mirror Lake, Pearl Shoal Waterfall, Five Flower Lake) Zechawagou (Changhai Lake, Wucai Pool)

# JIUZHAIGOU - HUANGLONG (B/L/D) -CHENGDU



- Huanglong Scenic Area (Exclude Cable Car) High-speed Train (Second Class) To Chengdu
- Kuanzhai Alley

# CHENGDU - CHONGQING -WULONG



- High-speed Train (Second Class) To Chongqing Three Natural Bridge (Include Eco Friendly Bus + One Way Elevotor+Battery Car)

#### DAY 6 WULONG - CHONGQING



- Fairy Mountain National Forest Park (Includes Mini Train)
- Graffiti Street (New popular photo spot) Liziba Light Rail Station Viewing Platform
- Bayi Haochi Jie

## CHONGQING

(B/L/D)

- Ciqikou Ancient Town
- Yangtze River Cable Car (One-way Experience)
- Hongya Cave Scenic Area
- Jiefangbei Pedestrian Street

# CHONGQING - CHENGDU - DEPARTURE



- High-speed Train (Second Class) To Chengdu
- Jinli Ancient Town
- Chunxi Road Pedestrian Street
- Jiaozhi Avenue Pedestrian Street (Jiaozi Twin Tower & Jiaozi Ring)

## DAY 9 ARRIVE KUALA LUMPUR

(MOB)

# **TOURIST ATTRACTIONS:**

### DIEXI

Die Xi Lake - Diexi Lake, located at an altitude of 2258 meters, was originally the city of Diexi, a strategic ancient border town. It bears witness to the aftermath of the 7.5-magnitude earthquake that struck Diexi, China, in 1933, making it one of the 'most intact, typical, and largest seismic remnants' preserved to this day.

#### **JIUZHAIGOU**

**Jiuzhaigou Scenic Area** - Jiuzhaigou National Park is a network of valleys in China's Sichuan province. In the northern Shuzheng Valley, Nuorilang Waterfall cascades from the edge of a large tree-fringed lake. The Zhizh Monastery is a place of worship for the park's Tibetan villages. In the south, Rize Valley's mountains are covered with ancient forests. Fallen trees are scattered on the bottom of the striking, multicolored Five Flower Lake.

### **CHONGQING**

Hongyadong Scenic Area - Featuring the distinctive architectural style of traditional "stilted buildings" in the Ba and Yu regions, this area is renowned for its ancient stone structures and nightlime light shows. It blends elements of traditional author and modern art This species area has a long traditional authors and modern art This species area. traditional culture and modern art. This scenic area has a long history and was once an ancient fortress in Chongqing. It also

represents the development of modern culture.

Ciqikou Ancient Town - With a history spanning over a thousand years, this town is famous for its ceramics production and ancient architecture.It is a tourist destination with a rich cultural atmosphere and beautiful scenery, known for its unique "One River,Two Streams,Three Mountains,Four landscape. Here, you can experience a profound sence of ancient culture and revisit the nostalgia of old Chongqing.

Liziba Light Rail Station Viewing Platform - This viewing

platform is designed to provide tourists with a spacious and comfortable vantage point for the best views, particularly the popular sight of the light rail trail trail through a building. Liziba Station is an elevated station, the only one of its kind in Chongqing situated on the sixth to wight floors of a 19-story building, with commercial spaces below and residential area's



# 精简行程

启程 - 成都

(机上用餐)

成都 - 九寨沟

(早/午/晚)

- 叠溪海子 松潘古城(不上城墙)

### 九寨沟

(早/午/晚)

- 九寨沟风景区(含公共环保车) 新景观: 双龙海瀑布 树正沟(诺日朗瀑布、树正群海等) 日则沟(镜海、珍珠滩瀑布、五花海) 则查洼沟(长海、五彩池)

#### 第四天 九寨沟 - 黄龙 - 成都



- 黄龙风景区(不含索道) 搭乘高铁/动车(二等座)前往成都 宽窄巷子

#### 成都 -成都 - 武隆 第五天



- 搭乘高铁/动车(二等座)前往重庆 武隆天生三桥景区 (含景区环保车、下行电梯、 出口电瓶车)

#### 第六天 武隆 - 重庆



- 仙女山森林公园风景区(含小火车) 涂鸦一条街(新晋网红打卡) 李子坝轻轨站观景台 八一好吃美食街

#### 第七天 重庆

(早/午/晚)

- 磁器口古镇 长江索道(含单程票) 洪崖洞风景区
- 解放碑步行街

#### 重庆 - 成都 - 回程

(早/午/晚)

- 搭乘高铁/动车(二等座)返回成都 锦里古街 春熙路时尚步行街(自由购物) 交子大道步行街(交子双塔&廊桥)

#### 第九天 抵达吉隆坡

(机上用餐)

## 观光景点:

### 叠溪

**叠溪海子** - 叠溪海子湖面海拔2258米,原为叠溪城,为古代边防重镇。这是1933年中 国叠溪7.5级 大地震遗迹,同时也是"保存最完整、最典型和最大的地震遗迹"。

### 九寨沟

九寨沟风景区 - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州九寨沟县内,地处青藏高原、川西高 原向四川盆地 过渡地带,是一条纵深50余千米的山沟谷地,又树正沟、则查洼沟和日 则沟三条沟构成,森林覆盖 面积80%,因沟内有九个藏族村寨坐落在这片美丽的高山湖 泊中而得名。"雪山、海子、彩林、叠 瀑、藏羌风情"系九寨五绝,驰名中外。

**黄龙风景区** - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州松潘县境内,主景区黄龙沟位于岷山主峰 雪宝顶下, 以彩池、雪山、峡谷、森林四绝著称于世,号称"人间瑶池"。1992年被联 合国教科文组织列为世 采白然遗产。

#### 重庆

- 洪崖洞风景区 以巴渝传统建筑特色的'吊脚楼'风貌为主体,古老的石头建筑和夜晚的灯光秀而闻名,融合了传统文化和现代艺术元素。这个景区拥有悠久的历史,曾是古代重庆的要塞,同时也代表了现代文化的发展。磁器口古镇 有千年历史,以陶瓷制作和古老建筑著名,是人文荟萃,风景优美,独有'一江两溪三山四街'地貌的旅游胜地,在公里感受到深厚的古老文化气氛,重温老重庆旧梦的好去
- 文。 李子坝轻轨站观景台 为游客打造宽敞舒适,最佳观看视角的观景台,在这里'打望' 热门景观·轻轨穿楼。李子坝站为高架车站,是重庆唯一的楼中车站,位于一栋19层建 筑物的六楼至八楼,以下楼层是商铺,以上则是住宅。

#### 成都

- 纪念品送于亲友。 **交子大道步行街** 成都地标性建筑"交子双塔"(218米摩天大楼变巨幕),双塔外立 面安装了5.2万平方米的LED屏幕,灯光与建筑完美融合,夜晚双塔流光溢彩的灯光秀尤 为引人注目,是成都新晋网红打卡地,观览中国科技魅丽。

